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ZAPISNIK 

 

15. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo održane u četvrtak 15. 

prosinca 2022. godine, u velikoj sali Obrtničkog doma, Partizanska 5a, Poreč, s početkom u 

18,00 sati.  

 U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo, Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika, Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela 

za opću upravu, Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za financije, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog 

odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Morena Mičetić, pročelnica Upravnog odjela 

za gospodarstvo i EU fondove, Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno 

uređenje i gradnju,  Sandra Čakić Kuhar, ravnateljice Doma za starije i nemoćne osobe 

Poreč i direktorica TD ,,Dom Poreč d.o.o.“, Nadija Mendica, direktorica TD „Stan Poreč“ 

d.o.o., Gordana Lalić, direktorica TD „Parentium“ d.o.o., Srđan Mažar, tehnički direktor 

TD „Odvodnja Poreč“ d.o.o., Denis Matošević, Zapovjednik JVP CZP Poreč, Nataša 

Basanić Čuš, ravnateljica ustanove ,,Zdravi grad Poreč-Parenzo / Città sana Poreč-Parenzo“, 

Elena Uljančić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine, Aleksandar Beaković, 

predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, Maria Mufić Santin, ravnateljica Osnovne 

škole Poreč, Nataša Musizza, ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia ,,Paperino“ 

Poreč-Parenzo, Lorena Poropat, savjetnica za pravne poslove Upravnog odjela za opću 

upravu, Ajna Temimović, viša savjetnica za odnose s javnošću i protokol u Upravnom odjelu 

za opću upravu te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Zoran Rabar, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča – 

Parenzo.  

_._ 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Zoran Rabar otvorio je sjednicu, pozdravio vijećnike, 

predstavnike gradskih upravnih odjela i ostale nazočne te je predložio prozivku vijećnika radi 

utvrđivanja kvoruma. 

  

 Pročelnik Darko Saftić, prozvao je vijećnike, nakon čega je predsjednik Vijeća 

utvrdio da je na sjednici nazočno 12 od ukupno 15 vijećnika i to: 

 

1. Zoran Rabar, 2. Nensi Beato Baturić, 3. Eugen Stanissa,  4. Andrea Crevato, 5. Aleksandar 

Kovač, 6. Srečko Oštir, 7. Mario Ritoša , 8. Michela Bravar Kovačić 9. Dejvid Lakošeljac, , 

10. Ljiljana Sinanović, 11. Azra Brođanac i 12. Gordana Šušljik. 

 

Odsutni su bili:  Adriano Jakus, Maurizio Zennaro i Karla Žužić 

 

Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio utvrđivanje dnevnog reda 

u skladu s dostavljenim prijedlogom. 

Pozvao je vijećnike da iznesu eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog 

reda, naglasivši da se o istima glasuje bez rasprave.  

Vijećnica Ljiljana Sinanović rekla je da smatra da je točka 13. dnevnog reda 

manjkava te predlaže da se ona skine s dnevnog reda.  

Predsjedatelj je stavio na glasanje prijedlog vijećnice Ljiljane Sinanović o skidanju 

točke 13. s dnevnog reda, nakon čega je konstatirao da Vijeće, većinom glasova (sa 1 glasom 
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ZA, 10 glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom) nije prihvatilo prijedlog o skidanju 

točke 13. s dnevnog reda. 

Predsjedatelj je stavio na glasanje prijedlog dnevnog reda. Budući da se nitko nije 

javio za riječ, konstatirao je da je dnevni red prihvaćen većinom glasova  (sa 11 glasova ZA, 

1 glasom PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova), slijedom čega je za rad sjednice utvrđen 

sljedeći: 

         D N E V N I      R E D 

1. Verifikacija zapisnika 

2. II. izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2022. godinu i 

projekcije za 2023. i 2024. godinu 

3. II. izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2022.  

godinu u:  

- predškolskom odgoju i obrazovanju,  

- obrazovanju, 

- kulturi,  

- sportu i rekreaciji  

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i  

- socijalnoj skrbi  

4. II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu 

5. II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu  

6. Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2023. godinu i Projekcije za 2024. i 2025. 

godinu – II. čitanje  

7. Programi javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2023. godinu u: 

       -  predškolskom odgoju i obrazovanju, 

       -  obrazovanju,  

       -   kulturi, 

       - sportu i rekreaciji, 

       - zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

       - socijalnoj skrbi 

                   -    II. čitanje  

8. Program građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu – II. čitanje 

9. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu – II. čitanje 

10. Odluka o izvršavanju proračuna za 2023. godine      

11. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj – lipanj 2022. godine 

12. Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području  

Grada Poreča-Parenzo 

13. Odluka o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Poreča-Parenzo 

14. Odluka o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika 

 

TOČKA 1. 

                                        

Verifikacija Zapisnika sa 13. sjednice Gradskog vijeća 

 

Predsjedatelj je pozvao vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na dostavljeni 

zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća. 



4 

 

Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovala vijećnica Ljiljana Sinanović, Predsjedatelj je 

stavio na glasanje predloženi nadopunjeni Zapisnik te je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno (sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) usvojilo 

Zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća. 

 

(Zapisnik je sastavni dio priloga cjelovitog zapisnika.) 

 

Predsjednik Vijeća je predložio da se za naredne točke dnevnog reda (točke 2., 3., 4. i 

5.) najprije iznesu obrazloženja i provede objedinjena rasprava, a da se nakon toga, o svakoj 

točki, pojedinačno glasa. 

 

TOČKE 2., 3., 4. i 5. 

II. izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2022. godinu i projekcije za 

2023. i 2024. godinu 

i 

      II. izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2022. 

       godinu u: 

- predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju, 

- kulturi, 

- sportu i rekreaciji 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

- socijalnoj skrbi 

                                                               i 

 

II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

i 

II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu 

  

Prijedlog  II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2022. godinu i 

projekcije za 2023. i 2024. godinu, II. izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada 

Poreča-Parenzo za 2022. godinu, II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2022. godin i II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu predstavila je Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog 

odjela za financije, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini sastavni dio priloga 

cjelovitog zapisnika. 

  

Pročelnica je obrazložila i jedan naknadno dostavljeni amandman Gradonačelnika na 

prijedlog predmetnih izmjena i dopuna Proračuna, naglasivši da isti automatizmom postaju 

sastavni dio konačnih izmjena i dopuna proračuna. 

AMANDMAN : U Upravnom odjelu za opću upravu, unutar Aktivnosti Ostale 

gradske proslave i manifestacije izvršiti preraspodjelu planiranih sredstava na razini 

podskupine ekonomske klasifikacije u iznosu od 200.500,00 kuna na način da se smanjuju 

planirani rashodi za usluge i ostali nespomenuti rashodi a povećavaju tekuće donacije. 

Obrazloženje: Ovim Amandmanom predlaže se unutar planiranih sredstava namijenjenih za 

ostale gradske proslave i manifestacije planirati tekuće donacije u korist Turističke zajednice 
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Grada Poreča-Parenzo za sufinanciranje troškova održavanja manifestacije Advent Poreč u 

2022. godini te za sufinanciranje troškova organizacije dočeka Nove godine 2023. u Poreču. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, Predsjedatelj je stavio na 

glasanje prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna, II. izmjene i dopune Programa javnih 

potreba, II. izmjene i dopune Programa građenja i II. izmjene i dopune Programa održavanja 

nakon čega je konstatirao da je Vijeće većinom glasova (sa 11 glasova ZA, 1 glasom 

PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

II. izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2022. godinu i projekcije za 

2023. i 2024. godinu 

i 

    II. izmjene i dopune Programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2022. 

         godinu u: 

- predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju, 

- kulturi, 

- sportu i rekreaciji 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

- socijalnoj skrbi 

i 

    II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

i 

    II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

 

Predsjednik Vijeća je predložio da se naredne točke dnevnog reda (točke 6.,7., 8., 9.) 

objedine. 

 

TOČKE 6., 7., 8., 9. 

Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2023. godinu i Projekcije za 2024. i 2025. godinu – 

II. čitanje 

                                                                     i 

Programi javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2023. godinu u: 

-  predškolskom odgoju i obrazovanju, 

-  obrazovanju,  

-  kulturi, 

-  sportu i rekreaciji, 

-  zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

-  socijalnoj skrbi 

- II. čitanje  

     i 

         Program građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu – II. čitanje 

                                                  i 
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Program održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu – II. čitanje 

 

 

Predsjednik Vijeća podsjetio je da je rasprava o prijedlogu Proračuna Grada Poreča-

Parenzo za 2023. godinu i Projekcije za 2024. i 2025. godinu, Programa javnih potreba za 

Grad Poreč-Parenzo za 2023. godinu u predškolskom odgoju i obrazovanju, obrazovanju, 

kulturi, sportu, zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja, te socijalnoj skrbi, kao i Programa građenja 

komunalne infrastrukture za 2023. godinu i Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2023. godinu, provedena na prošloj sjednici Gradskog vijeća, prilikom I. čitanja prijedloga 

Proračuna, tako da rasprave na ovoj sjednici neće biti. U roku određenom za podnošenje 

amandmana podnijeta su dva amandmana. Izvješće o amandmanima dostavljeno je 

vijećnicima u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. Amandmane je podnio 

Gradonačelnik kao ovlašteni predlagatelja akata i oni automatizmom postaju sastavnim 

dijelom konačnog prijedloga Proračuna te se o istima ne glasuje. 

  

Nakon pročitanog prijedloga zaključka o donošenju Proračuna, predsjednik je stavio 

na glasanje prijedlog Proračuna za 2023. godinu, temeljem čega je utvrdio da je većinom 

glasova (sa 9 glasova ZA, 3 glasa PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova), donijet  

 

  Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2023. godinu 

 i Projekcije za 2024. i 2025. godinu  

 

Po provedenom pojedinačnom glasanju po predloženim programima javnih potreba u 

društvenim djelatnostima i programima iz domene komunalnog sustava, konstatirao je da je 

Gradsko vijeće većinom glasova (sa 11 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i s bez 

SUZDRŽANIH glasova), donijelo: 

 

 Program javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2022. godinu u: 

 -  predškolskom odgoju i obrazovanju, 

 -  obrazovanju,  

 -  kulturi, 

 -  sportu, 

 -  zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

 - socijalnoj skrbi; 

                                                                i 

Program građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

i 

 

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu  

 

 U skladu s donesenim aktima donijet je i sljedeći 

 

 ZAKLJUČAK 

  

  1. U cijelosti se prihvaćaju amandmani: A1 i A2  te postaju sastavni dio konačnog 

prijedloga Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. 

godinu, uz korekciju stavki radi uravnoteženja, a sve prema posebnom prikazu koji čini 

sastavni dio ovog Zaključka. 
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              2. Sukladno prihvaćenim amandmanima iz ovog Zaključka vrši se uravnoteženje 

konačnog prijedloga Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2023. godinu i projekcije Proračuna 

Grada Poreča-Parenzo za 2024. i 2025. godinu. 

              3. Donosi se Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2023. godinu u iznosu od 

43.213.000,00 eura i projekcija Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2024. i 2025. godinu, 

sukladno prethodnim točkama ovog Zaključka.  

              4.  U skladu s točkom 3. ovog Zaključka Gradsko vijeće donosi i usklađeni program i 

to:  

                     - Program javnih potreba u kulturi Grada Poreča-Parenzo za 2023. godinu 

   

            5. Zadužuje se Gradonačelnik da s nadležnim upravnim odjelima sačini pročišćeni 

tekst dokumenata iz točaka 3. i 4. ovog Zaključka.  

 

(Proračun, programi i zaključak, kao i amandmani i izvješće po amandmanima sastavni su 

dio priloga cjelovitog zapisnika). 

 

TOČKA 10. 

Odluka o izvršavanju proračuna za 2023. godinu 

 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2023. godinu 
prezentirala je pročelnica Tatjana Matošević. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova 

(s 11 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  
 

ODLUKU 

o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2023. godinu 

 

(Odluka o izvršavanju Proračuna priložena je cjelovitom zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

TOČKA 11. 

Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj – lipanj 2022. godine 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić predstavio je prijedlog Izvješća Gradonačelnika o 

radu za razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini 

sastavni dio priloga cjelovitog zapisnika. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predstavljenom Izvješću . 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženo Izvješće, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće većinom 

glasova (s 11 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća Gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine 
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(Odluka o prihvaćanju Izvješća Gradonačelnika priložena je cjelovitom zapisniku i 

njegov je sastavni dio.) 

 

TOČKA 12.  

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada 

Poreča-Parenzo 

 

   Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na 

području Grada Poreča-Parenzo prezentirao je Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela 

za komunalni sustav. 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 

12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) donijelo  

 

                                                           ODLUKU 

o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka o privremenoj zabrani izvođenja radova je priložena cjelovitom zapisniku i 

njegov je sastavni dio.) 

 

TOČKA 13. 

Odluka o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Grada Poreča-Parenzo 

 

Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Poreča-Parenzo prezentirala je Morena 

Mičetić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i EU fondove. 

 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Vijećnica Ljiljana Sinanović je, u otvorenoj raspravi, rekla da je točka manjkava te 

smatra da nije jasno i ne zna tko je u povjerenstvu, ne zna koji su kriteriji, ne zna tko su 

ponuditelji, nisu priloženi postupak i zapisnik iz kojeg bi bilo vidljivo kako je netko biran pa 

ju zanima kako se može odlučiti o tome zašto je baš netko to dobio neko poljoprivredno 

zemljište. Navedena su imena, obrti i OPG-ovi, a vijećnica smatra da neki nemaju nikakve 

veze s poljoprivredom. Pitala je pročelnicu Morenu Mičetić da objasni koji su bili uvjeti 

natječaja, koji su bili kriteriji izbora, gdje je zapisnik o raspravljanju povjerenstva i ostala 

dokumentacija te zašto nije im dostavljena uz materijale.  

Predsjednik Gradskog vijeća skrenuo je pozornost svim vijećnicima da pročitaju 

Poslovnik o radu Gradskog vijeća, a posebno članak 58. koji govori da se materijal 

vijećnicima dostavlja u sažetku, na 15 stranica. Rekao je da pošto je u raspravi kompleksna 

tema i ako vijećnica Sinanović misli da je zakinuta za neke materijale, pročita članak 58. gdje 

piše da u nadležnom upravnom odjelu uvijek može dobiti bilo koju informaciju i bilo koju 

nadopunu materijala. 

Pročelnica Morena Mičetić u svom je odgovoru rekla da joj je nevjerojatno što mora 

odgovarati na takva pitanja te joj nije jasno zašto je vijećnica Sinanović komentirala da 
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naslijepo poklanja povjerenje, da ne zna tko je u povjerenstvu, kad je sastav povjerenstva 

donijelo upravo Gradsko vijeće, gdje je i ona vijećnica. Objasnila je da su kriterije pročitali 

svi kada su donijeli Odluku o raspisivanju javnog natječaja jer su već tada bili propisani. Kada 

je natječaj objavljen, svi su ga građani imali priliku pročitati pa tako i gradski vijećnici kojima 

je preporučila da prate web stranice Grada Poreča-Parenzo. Uvjeti natječaja bili su jasni, 

transparentni i svima dostupni na jednak način. Nekoliko su puta izlazili i u medijima. 

Pozvani su svi poljoprivrednici, ali i svi potencijalni poljoprivrednici. Važno im je da se 

razvija poljoprivreda kao strateški važna djelatnost u Poreču pa makar i na način da se mijenja 

zanimanje, što je svakako pohvalno. Rekla je da se zapisnici nalaze u Upravnom odjelu za 

gospodarstvo i EU fondove te da je vijećnica mogla tražiti uvid u njih, a može i nakon tekuće 

sjednice Gradskog vijeća. Naglasila je da je cijela procedura vrlo kompleksna i ona je 

provedena sukladno zakonu i Pravilniku o provođenju javnog natječaja za zakup. Pročelnica 

je skrenula pozornost da se ovakve odluke donose u svim gradovima u Republici Hrvatskoj. 

Vijećnica Ljiljana Sinanović je, u svojoj replici, rekla da smatra da nije dobila 

odgovor, da je dostavljeno mnogo materijala koji se u Gradskoj upravi priprema mjesecima te 

da ga se u sedam dana ne može adekvatno proučiti. Zaključila je da jednom, kad se izglasa 

Odluka, ona nema više što dolaziti na uvid u Gradsku upravu. Rekla je da u godinu dana nije 

vidjela da je netko nešto proturječio na neki prijedlog ili da je dao nekakvu kritiku na nešto 

što se dogodilo. Rekla je da poljoprivrednici baš i nemaju previše vremena tražiti po web 

stranici. Zaključila je da niti je dobila odgovor niti će ga dobiti jer im ga ne žele dati.  

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da su insinuacije vijećnice Sinanović, da netko 

laže i da bježi od istine, pretjerane. 

 

Nakon rasprave, Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o izboru 

najpovoljnije ponude te je konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova (sa 11 glasova 

ZA, 1 glasom PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova) usvojilo  

 

ODLUKU 

 o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka o izboru najpovoljnije ponude je priložena cjelovitom zapisniku i njegov je 

sastavni dio.) 

 

TOČKA 14. 

Odluka o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

 

Prijedlog Odluku o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika predstavio je Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za opću upravu. 

 

 Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Vijećnica Ljiljana Sinanović je u svom obraćanju rekla da će podržati ovu Odluku 

jer mislim da ljudi danas nemaju odgovarajuće plaće s obzirom na uvjete u kojima živimo. 

Nada se da neće stati na ovim koeficijentima, nego da će doći do povećanja koeficijenata 

svim radnicima. 

Vijećnik Mario Ritoša je podržao tu Odluku , ali je rekao da bi bilo bolje da su uz 

predložene koeficijente zapisani i prijašnji koeficijenti kako bi povećanje bilo jasno vidljivo, 

na kojim su se radnim mjestima dogodile promjene te koliko ima plaću u Gradskoj upravi npr. 
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onaj zaposlenik s koeficijentom 1,32. Tako bi vijećnici bili bolje informirani i lakše izglasali 

Odluku. 

Gradonačelnik Loris Peršurić se zahvalio pročelnicima i svim gradskim 

službenicima na predanom i odgovornom radu. Naglasio je da kad je riječ o koeficijentima, 

sam Zakon govori da tu razinu može donijeti Gradsko vijeće, odnosno predstavničko tijelo, a 

ne gradonačelnik. Odgovorio je vijećniku Ritoši da su koeficijenti povećani tehničkom 

osoblju i redarima, a osnovice i plaće povećane su 1. lipnja 2022. godine za 5%. Zahvalio se 

svima koji su podržali Proračun jer je donošenjem Proračuna omogućeno podizanje plaća za 5 

% od 1. siječnja 2023. svim gradskim službenicima i svim ustanovama. Rekao je da to 

sigurno nije dovoljno, ali sam zakon limitira nekakve maksimume. Vjeruje da će ipak to 

povećanje pomoći svim djelatnicima da budu zadovoljniji. Naglasio je da je, netko tko radi 

javni posao, pod stalnom lupom javnosti, ne samo Predstavničkog tijela, nego apsolutno 

svakoga i sigurno nije lako raditi djelatnicima i opravdavati se za svoj posao kojeg korektno 

rade. Rekao je da tko radi može i pogriješiti tako da, ako je netko nekada pogriješio, sigurno 

nije bilo namjerno te su spremni popraviti, poboljšati i ispraviti, ali uvijek u granicama 

mogućnosti i u granicama zakona. Predložio je da prihvate Odluku u ovakvom obliku. Rekao 

je da povećanje osnovice 1.1.2023. ne znači da će na tome stati, već ako bude moguće, u 

daljnjem razvoju i u nekom od rebalansa, može se razmisliti još o nekakvoj korekciji.  

 

Nakon rasprave, Predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku te je 

konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno (sa 12 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 

SUZDRŽANIH glasova) usvojilo  

 

ODLUKU 

o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

 

(Odluka o izmjeni odluke o koeficijentima  je priložena cjelovitom zapisniku i njegov 

je sastavni dio.) 

 

Budući da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Vijeća zahvalio se Gradonačelniku, 

vijećnicima i ostalim nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu te je zaključio sjednicu. 

 

 

Sjednica je zaključena u 19,30 sati.  

 

 

 

  

 

 

 

       Zapisnik vodila                                                                 Predsjednik Gradskog vijeća 

Maja Šimonović Cvitko                                                                         Zoran Rabar 

      

                                                                                                        


